
PROTOKOLL FRÅN STYRELSEMÖTE I SVÄRTINGE
ÖSTRA VÄGFÖRENING 20180919

1. Ordföranden förklarade mötet öppnat.
2. Närvarande. Ulf Nyström, Ann-Charlotte Andersson, Jimmy Frogsjö, Urban Green, 

Mikael Forsman och Bengt Jemsö.
3. Dagordningen godkändes.
4. Föregående protokoll. Inget att kommentera från föregående protokoll. 
5. Kassarapport. I kassörens frånvaro redogjorde Jimmy Frogsjö för föreningens ekonomi.  

Ett flertal obetalda vägavgifter finns. Dessa fastighetsägare kommer att få en 
påminnelse innan ärendet går vidare till kronofogden.

6. Skrivelser: 
- Från boende i området angående möjligheten att ta bort stolpar vid vägen. 

Föreningen hänvisar till kommunen.
- Angående målning av parkeringsfickor på Stugvägen. Enligt den entreprenör vi 

anlitar för målningsarbete ryms det oftast fler bilar om man inte målar rutor 
enligt given standard. Det förutsätter förstås att de som parkerar tänker på att 
inte parkera för glest. Vi avvaktar därför med eventuell målning av 
parkeringsfickor.

7. Rapporter:
- Målning av farthinder, övergångsställe och kantlinjer är utförd.
- Asfaltering av Kyrkbacken är utförd. Slutbesiktning ska göras innan vi tar över 

ansvaret.
- Två dikesklippningar har gjorts under sommaren med två olika entreprenörer. 

Bäst resultat efter den andra klippningen varför vi kommer att anlita den 
entreprenören i fortsättningen.

8. Hastighetsbegränsning. 30-skyltar är nu uppsatta vid samtliga infarter till vårt område. 
9. Äppelträdet längst upp på Bonäsvägen upp mot Finspångsvägen kommer att tas bort.
10. Övriga frågor:

- Styrelsen ska kontakta sportklubben för att ta bort skyltningen mot Lindängens 
idrottsplats.

      11.   Nästa styrelsemöte äger rum onsdagen den 5/12 kl. 18.00
11. Ordföranden avslutade mötet.

Adressen till vägföreningens hemsida .http://www.svartingeostravagforening.se/


